



DIYAR PRIVATE ACADEMY

أكاديمية دييار الخاصة

NEWSLETTER

September 2024

VOLUME 3 , ISSUE 1



Principal's Message: رسالة المديرية:

Dear Parents, Students, and Families,

Welcome back to the 2024-2025 school year! I hope you all had a relaxing and enjoyable summer, full of memorable moments and rejuvenating experiences.

As we embark on this new academic year, I want to extend a warm welcome to our returning families and a special greeting to those joining us for the first time. We are excited to see familiar faces and to get to know new ones.

Our team has been working diligently over the summer to prepare for a year filled with Amazing learning, growth, and achievement. We are committed to providing a supportive and enriching environment where every student can thrive.

We value the partnership between home and school and look forward to working closely with each of you. Your involvement and support are crucial to our success, and together, we can make this year an AMAZING one.

Please be sure to follow us on:

Here's to a fantastic school year ahead! Thank you for your continued support and dedication.

Miss Lisa
Principal

أولياء الأمور والطلبة والعائلات الكرام،

مرحبًا بكم مجددًا في العام الدراسي 2025-2024! أتمنى أن تكونوا قد قضيتُم جميعًا صيفًا مريحًا وممتعًا، مليئًا باللحظات التي لا تُنسى والتجارب الجديدة.

مع انطلاق هذا العام الدراسي الجديد، أود أن أرحب ترحيبًا حارًا بعائلاتنا العائدة وأحيي بشكل خاص أولئك الذين ينضمون إلينا لأول مرة. نحن متحمسون لرؤية وجوه مألوفة والتعرف على وجوه جديدة.

لقد عمل فريقنا بجد طوال الصيف للاستعداد لعام مليء بالتعلم والنمو والإنجاز المذهل. نحن ملتزمون بتوفير بيئة داعمة ومثرية حيث يمكن لكل طالب أن يزدهر.

نحن نقدر الشراكة بين المنزل والمدرسة ونتطلع إلى العمل بشكل وثيق مع كل منكم. إن مشاركتكم ودعمكم أمران حاسمان لنجاحنا، وبالتعاون معًا، يمكننا أن نجعل هذا العام عامًا مدهلًا.

يرجى التأكد من متابعتنا على:

نتمنى لكم عامًا دراسيًا رائعًا! شكرًا لكم على دعمكم المستمر وتفانيكم.

أ. ليزا
مديرة المدرسة

SEPTEMBER 2024 Upcoming events

2nd

World Letter Writing Day

5th

Curriculum Day

6th

House Day

23rd - 27th

Book Fair

27th

Book Character Day